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Nacional
DIMECRES

15 DE SETEMBRE DEL 2010 7el Periòdic d’Andorra

Societat

La Taula de la Funció Pública
parla de la carrera professional

PRIMERA REUNIÓ DESPRÉS DE L’ESTIU

b b

EVA ARASA*
ANDORRA LA VELLA

L
a Taula de la Funció Pública
es va reunir ahir per prime-
ra vegada després de les va-
cances d’estiu. La trobada va

servir per reprendre els treballs que
s’estan fent de cara a la reforma de
la Llei de la Funció Pública i tractar
un seguit de temes que, des del punt
de vista dels funcionaris, encara es-
tan pendents de resoldre: la mobili-
tat dels treballadors de l’Administra-
ció, la carrera professional, el GAdA
i el sistema retributiu.

Segons va explicar el portaveu de
la plataforma sindical dels funciona-
ris i secretari general de l’USdA, Ga-
briel Ubach, en declaracions a EL PE-
RIÒDIC, aquests són els temes que es
van posar damunt la taula, encara
que, de moment, no s’ha arribat a
una solució. El col.lectiu de funcio-
naris, representat ahir per Ubach a
la Taula de la Funció Pública, recla-

ma la possibilitat de desenvolupar
una carrera professional dins de
l’Administració.

En aquest sentit, Ubach va recor-
dar que el desplegament reglamen-
tari de la Llei de la Funció Pública de
l’any 2000 no s’ha completat i que
un dels reglaments pendents és pre-
cisament el de la carrera professio-
nal. Altres qüestions que no estan
desenvolupades són el GAdA i la for-
mació continuada dels funcionaris.

LA FIGURA DE L’INTERÍ / Un dels punts
que es van discutir novament és la
creació de la figura del funcionari
interí. Tal com va assenyalar Ubach,
«l’objectiu és crear una borsa de fun-
cionaris interins que cobreixin les
places vacants per excedència o ma-
laltia llarga». D’aquesta manera, hi
hauria una borsa de funcionaris sen-
se plaça consolidada, però aquestes
persones treballarien per a l’Admi-
nistració a partir d’un edicte.

La creació de la figura de l’interí,
a més, és una manera de solucionar
la situació d’aquelles persones que
tenen una relació contractual amb
l’Administració que s’extingeix cada
any i que, per tant, viuen en la inse-
guretat laboral.

Pel seu cantó, i en declaracions a
l’ANA, el secretari d’Estat d’Interior i
president de la Taula de Funció
Pública, Bruno Bartolomé, va aclarir
que la reunió d’ahir va servir per
identificar els punts forts i febles so-
bre dels quatre àmbits tractats (mo-
bilitat, carrera professional, GAdA i
retribucions). D’aquesta manera, la
previsió és que en les properes dues
o tres sessions es puguin treballar ja
les propostes de millora.

Bartolomé va avançar igualment
que la sessió del 28 de setembre se
centrarà en la carrera professional i
el Gada. En aquest sentit, el presi-
dent d’aquest òrgan participatiu va
afirmar que la trajectòria professio-
nal ha quedat «contaminada» amb
l’avaluació del Gada, que és el que
permet créixer en cada franja pro-
fessional.

Amb la revisió de la Llei, es pretén
que el progrés de la carrera profes-
sional inclogui nous elements de va-
loració de la tasca feta pels funciona-
ris. Això ha de permetre augmentar
la motivació i la implicació dels tre-
balladors. Segons Bartolomé, amb el
sistema actual, els funcionaris no
perceben una vinculació clara que
valori els coneixements, l’experièn-
cia o el compromís.H
*societat@andorra.elperiodico.com
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33 El secretari general de l’USdA, Gabriel Ubach.

Els agents implicats
van parlar també del
GAdA, els sistema
retributiu i la mobilitat

Els funcionaris
aposten per la creació
d’una borsa d’interins
per cobrir vacants

Clou el programa de beques
de l’estada al Grup BPA

INICATIVES
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33 Alguns dels estudiants, en l’acte de lliurament dels diplomes.

Els dotze estudiants
reben el diploma
d’aprofitament

El director general de Banca Privada
d’Andorra (BPA), Joan Pau Miquel
Prats, i la gerent de la Fundació Pri-
vada BPA, Carme Garcia Puy, van
presidir l’acte de clausura del Pro-
grama de beques d’estada al Grup
BPA del 31 d’agost. Els dotze estu-

diants que han participat en aquest
projecte pilot van rebre un diploma
d’aprofitament que acredita una pri-
mera incursió en el sector financer i
algunes filials del Grup que alhora
els ha apropat a l’àmbit laboral.

Joan Pau Miquel va encoratjar els
joves a seguir estudiant i a explorar
diferents sectors abans d’escollir el

camí que millor s’adapti a les seves
expectatives. D’altra banda, Carme
Garcia va lloar la il.lusió i implicació
dels col.laboradors de BPA que com
a tutors dels becaris han tingut un
paper cabdal en l’èxit d’aquesta pri-
mera iniciativa. Segons la gerent, «el
programa pretén donar continuïtat
al projecte d’orientació professional
de les escoles de segona ensenyança
i respon a la vocació social de la Fun-
dació Privada BPA, que té com a
principal objectiu donar suport a
projectes que repercuteixen en favor
de col.lectius que demanen més
a t e n c i ó c o m é s e l c a s d e l j o -
vent».Existeix la voluntat de repetir
l’any vinent, involucrant centres
dels tres sistemes educatius.H

Joan Pau Miquel
encoratja els joves a
seguir estudiant


